
Zápisnica 
zo zasadnutia komisie pre sociálne veci a bytové otázky zo dňa 12.05.2022 

Program: 
 

1. Otvorenie 

2. Zhodnotenie úloh od poslednej komisie 

3. Návrh VZN o spôsobe určenia úhrady, výške úhrady a spôsobe platenia úhrady za služby 

poskytované v Domove dôchodcov Milosrdného samaritána Močenok 

4. Návrh Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Močenok 2021 - 2027 

5. Návrh VZN Obce Močenok, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 10/2016 – prevádzkový poriadok 

pohrebísk v obci Močenok 

6. Prerokovanie bytov v sociálnej bytovke Rokošova II. 314 

7. Diskusia 

8. Záver 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

1. Predseda  komisie privítal členov, zapisovateľku komisie, hostí a otvoril zasadnutie. 
 
2. Zhodnotenie úloh z predchádzajúcej komisie 
Na začiatok informovala zapisovateľka členov komisie o úlohách komisie z predchádzajúceho 

zasadnutia. Spomenula, že do poradovníka bola vybraná p. Dana Bennárová. Od posledného 

zasadnutia komisie nenastal žiadny pohyb v obsadzovaní bytov. 

 
 
2.  Návrh VZN o spôsobe určenia úhrady, výške úhrady a spôsobe platenia úhrady za služby 

poskytované v Domove dôchodcov Milosrdného samaritána Močenok 

Zasadnutia komisie sa zúčastnila riaditeľka Domova dôchodcov Milosrdného samaritána Močenok p. 

Mgr. Edita Lovásová a ekonómka domova dôchodcov Ing. Erika Horváthová. Na začiatku predniesla p. 

riaditeľka dôvodovú správu k úprave VZN, ktorá sa týka zvýšenia platieb klientov o 80,80 €. V tejto 

sume je zahrnuté zvýšenie poplatkov za bývanie, suroviny, režijné náklady, pranie. Predseda komisie 

sa informoval o aktuálnej situácii v domove dôchodcov, čo sa týka počtu zamestnancov, počtu 

klientov, finančnej situácie a technického stavu budovy a zariadenia domova dôchodcov. Členovia 

komisie sa informovali o postoji klientov a ich rodín k zvyšovaniu platieb. P. riaditeľka povedala, že sú 

o tom informovaní a očakávali, že sa platby budú zvyšovať vzhľadom na neustále zvyšovanie energií, 

cien potravín...Členovia komisie doporučujú vedeniu domova dôchodcov aby si zriadili možnosť 

získavania finančných prostriedkov z 2% daní fyzických osôb. Členovia komisie doporučujú návrh VZN 

schváliť.                                                                                  

4. Návrh Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Močenok 2021 – 2027 

Predseda komisie zhodnotil jednotlivé časti Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 

Močenok 2021 - 2027.  

Jeho pripomienky sa týkali najmä: 

- neaktuálne (staré) informácie (napr. priemerné teploty len do roku 2010, počet obyvateľov 

v Gorazdove posledná informácia z roku 2001...) 



- nezrovnalosti, nejasnosti (napr. v počte obyvateľov z roku 2010 a 2011. V roku 2011 bolo o 121 ľudí 

menej, pritom prisťahovaných v roku 2011 bolo o 23 ľudí viac ako v roku 2010, pritom úmrtia 

a narodenia neboli v roku 2010 a 2011 s veľkým rozdielom.) 

-  chýba vývoj nezamestnanosti z minulých rokov 

- nesprávna špecifikácia – pomenovanie soc. zariadení v obci tieto nie sú podnikateľské subjekty ani 

živnostníci ale neziskové organizácie (napr. Komunita Kráľovnej pokoja, Monika o. z.) 

Predseda komisie zdôraznil potrebu rozširovania infraštruktúry v spolupráci s podnikateľmi, pretože 

mladí ľudia v obci majú záujem zostať žiť v obci. Na budúci rok komisia doporučuje prehodnotiť PHSR, 

s tým že pozve k jeho obnove aj podnikateľské subjekty z obce. V správe PHSR sa píše, že získanie 

finančných prostriedkov je možné z obecného rozpočtu, štrukturálnych fondov a podnikateľských 

subjektov. V PHSR sa spomína, že získanie finančných prostriedkov z podnikateľskej oblasti sa nedarí. 

Predseda komisie konštatoval, že má osobné skúsenosti kde podnikatelia chceli rozvoj obce 

financovať aj  zo svojich súkromných prostriedkov. Ďalej na strane 65 sa píše o slabých stránkach 

obce, kde sa znižuje stav počtu obyvateľov emigráciou mladých ľudí. Na strane 67 sa spomínajú vízie 

obce a rozvoj skvalitnením infraštruktúry obce. Plán 3.2 –akčný plán projektu na rok 2021-2027 

nezahŕňa akcie o rozšírení infraštruktúry obce (napr. výstavbou komunikácii pre nove RD, resp. nové 

bytové jednotky). Na strane 76 realizačná časť má byť zriadená komisia, ktorá bude prehodnocovať 

plánované akcie.  Členovia komisie sa vyjadrili k jednotlivým pripomienkam a súhlasia s nimi. 

 
5. Návrh VZN Obce Močenok, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 10/2016 – prevádzkový poriadok 

pohrebísk v obci Močenok 

Návrh VZN sa týka vytvorenia kolumbária a platenia za urnovú schránku v kolumbáriu. Členovia 

komisie sa informovali o výške poplatku a veciach, ktoré sú v poplatku zahrnuté. Poznamenali, že je 

to dobrý nápad a s postupom času bude využitie urnových schránok rásť. Komisia doporučuje návrh 

VZN schváliť.  

 
 
6. Prerokovanie bytov v sociálnej bytovke Rokošova II. 314 

Členovia komisie navštívili sociálne byty na ulici Rokošova II. 314. Postupne prešli spoločné priestory 
v sociálnej bytovke, taktiež sa rozprávali s  nájomcom sociálneho bytu p. Mariánom Kosznom o tom či 
majú nejaké problémy s bytom a ako dlho trvajú.  
Komisia po návšteve sociálnej bytovky konštatuje, že byt p. Kosznu je v zlom stave, ktorý je potrebné 
čo najskôr riešiť, pretože podmienky na bývanie sú neprijateľné (napr. musel odstrániť umývadlo 
v kúpeľni z dôvodu zatekania nájomníkom do spodného podlažia). Komisia odporúča vedeniu obce, 
aby v čo najkratšom období zaujala k oprave stanovisko. 
 

7. Diskusia 

Členovia komisie sa informovali o prebiehajúcej rekonštrukcii Domu ľudového bývania na ulici Sv. 

Gorazda. Predseda komisie ich informoval, že budova bude slúžiť na zachovávanie a prezentáciu 

ľudových tradícií a spôsobu života predchádzajúcich generácií. 

 
 



8. Záver 

Na záver predseda poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie komisie. 
 

 
 
 
 
 
 
 
Zapísala : Mgr. Veronika Chudová                                             Ing. Jozef Šuvada 
V Močenku, 12.05.2022                                                              predseda komisie 


